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Kirchner COLORSCOP® Duo Stethoskope bringen Farbe in Ihren Alltag. Wir ver-
wenden für die Herstellung dieser Stethoskope hochwertige Materialien. 
Durch die erstklassige Verarbeitung eignet sich dieses Stethoskop hervorra-
gend für den täglichen Gebrauch in der Klinik oder im Pflegedienst für alle  
Untersuchungen. Das Doppelkopf-Bruststück kann von der Membran- auf die 
Trichterseite durch Drehen am Schlauch umgeschaltet werden. Die auswech-
selbare Membrane ist glasfaserverstärkt und daher besonders sensibel.  
Die Schalltrichter sind aus Metall gefertigt und gewährleisten so eine gute  
Resonanz durch eine optimale Schallleitung. Die Auswahl an acht verschie-
denen Farben schließt ein Verwechseln unter den Anwendern nahezu aus.

Kirchner COLORSCOP® Duo stethoscopes bring colour into your everyday 
routine. We use high-quality materials for the production of these stethoscopes. 
Due to its first-rate workmanship, this stethoscope is suited extremely well 
for daily use in clinics or by nurses for all types of examinations. The double-
sided chest piece can be switched from diaphragm to bell mode by twisting 
the tube. The exchangeable diaphragm is reinforced with fibre-glass and is 
therefore especially sensitive. The sound bell is made of metal and therefore 
guarantees a good resonance because of optimal sound conduction. The 
available selection of eight different colours almost completely eliminates the 
possibility of a user mistaking their instrument for that of another.

Kirchner COLORSCOP® DUO

Kirchner COLORSCOP® Duo    
Kirchner COLORSCOP® Duo

1  rot  |  red REF  06.22100.014  (43640)

2  schwarz  |  black REF  06.22100.024  (43645)

3  blau  |  blue REF  06.22100.034  (43641)

4  grün  |  green REF  06.22100.044  (43647)

5  gelb  |  yellow REF  06.22100.054  (43642)

6  lila  |  violet REF  06.22100.094  (43639)

7  türkis  |  turquoise REF  06.22100.124  (43635)

8  pink  |  pink REF  06.22100.134  (43636)

– the colourful dual-head 
stethoscope

– diaphragm Ø 43.8 mm
– tube length approx. ca. 55 cm
– reversible

– das bunte Doppelkopf- 
Stethoskop

– Membran Ø 43,8 mm
– Schlauchlänge ca. 55 cm
– umschaltbar

Ohroliven  |  Ear tips

Ø 5,0 mm

schwarz, VE = 10 Stk.    
black, PU = 10 items

REF  06.91120.021  (42508)

ERSATZTEIL  |  SPARE PART

Farbbeispiele  |  Example of available colours
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